



JOB OFFER - GENERAL MANAGEMENT

Located in Western Quebec in Shawville, the slaughterhouse is in the process of reopening under new management. The **Coopérative de Solidarité AgriSaveur du Pontiac** is committed to creating an excellent work environment for employees and working together to provide high-quality service that supports the agricultural and agri-food interests of our community.

Reporting to the cooperative's board of directors, the **General Manager** will lead to the strategic mandates of the business while being actively involved in daily operations.

PROFESSIONAL REQUIREMENTS

- Bachelor's degree in business management and 3 years of management experience;
- A combination of education and experience will be considered;
- Experience in human resources management, including recruitment, training, and employee retention;
- Understanding of how a slaughterhouse or butcher shop operates, or a willingness to complete training;
- Knowledge of MAPAQ standards related to food safety and animal welfare, or willingness to complete training;
- Experience in financial management, including budgeting and securing funding;
- Proficiency with digital tools and technologies (e.g., management software, accounting, office applications, communications).

PERSONAL REQUIREMENTS

- Strong ability to plan and oversee projects and activities;
- Recognized leadership skills with the ability to motivate individuals and teams, and strong interpersonal skills;
- Autonomous, professional, honest, dynamic, with a broad perspective and strategic vision;
- Good judgment, high availability, strong initiative, and excellent organizational and planning skills;
- Fluency in French (written and oral) is essential, with strong English skills considered a significant asset

TASKS

- Manage facility operations and supervise all team members;
- Ensure compliance with health and safety regulations;
- Analyze and propose operational improvements to optimize profitability and productivity;
- Understand and apply the values and principles of a cooperative business model;
- Develop and maintain strong relationships with local producers, customers, and agri-food sector partners.

WORK CONDITIONS

- Permanent, full-time position;
- Salary to be determined based on experience;
- Benefits as a worker-member of the Coopérative AgriSaveur du Pontiac;
- Personal protective equipment (PPE) provided.

Interested candidates are invited to submit their resume and motivation letter for the **General Management** position before **March 14, 2025**, to the attention of the human resources committee of the Cooperative.

By email: coopagrisaveurpontiac@gmail.com

* Only the retained candidates will be contacted.



OFFRE D'EMPLOI – DIRECTION GÉNÉRALE

Situé dans l'ouest du Québec à Shawville, l'abattoir est en cours de réouverture sous une nouvelle direction. La Coopérative de Solidarité AgriSaveur du Pontiac est déterminée à créer un excellent environnement de travail pour les employés et à travailler ensemble pour offrir un service de haute qualité afin de soutenir les intérêts agricoles et agroalimentaires de notre communauté. Relevant du conseil d'administration de la coopérative, le directeur général dirigera les mandats stratégiques de l'entreprise tout en participant activement aux opérations quotidiennes.

EXIGENCES PROFESSIONNELLES

- Diplôme universitaire en gestion d'entreprise et 3 ans d'expérience dans un poste de gestion;
- Les combinaisons d'expériences et d'études seront considérées;
- Expérience en gestion des ressources humaines (recrutement, formation et rétention des employés) ;
- Connaissance du fonctionnement d'un abattoir ou disposition à suivre une formation ;
- Expérience en gestion financière (préparation et suivi des budgets, recherche de financement, etc.) ;
- Connaissance des normes MAPAQ en matière de salubrité et de bien-être animal, ou disposition à suivre une formation ;
- Aisance avec les technologies et outils numériques (ex. logiciels de gestion, comptabilité, bureautique, communication).

EXIGENCES PERSONNELLES

- Grande capacité à planifier et suivre des projets et activités;
- Bonne capacité à mobiliser des individus/équipes avec un bon sens des relations interpersonnelles;
- Autonome, professionnel.le, honnête, dynamique, avec une vision globale des choses;
- Bon sens du jugement, grande disponibilité, bonne initiative avec un sens de l'organisation et de la planification du travail;
- La maîtrise du français (écrit et oral) est essentielle, de solides compétences en anglais étant considérées comme un atout important.

TÂCHES

- Gérer les opérations des installations et toutes les personnes sous sa supervision;
- Veiller au respect des règlements en matière de santé et sécurité;
- Analyser et proposer des améliorations aux opérations pour optimiser la rentabilité et la productivité ;
- Comprendre et appliquer les valeurs et principes d'une entreprise coopérative;
- Établir et entretenir de bonnes relations avec les producteurs locaux, les clients et les partenaires du secteur agroalimentaire.

CONDITIONS DE TRAVAIL

- Poste permanent à temps plein;
- Salaire à déterminer selon l'expérience;
- Avantages en tant que membre travailleur de la Coopérative AgriSaveur du Pontiac;
- Équipement de protection individuelle fourni.

Les personnes intéressées sont invitées à envoyer leur curriculum vitae et leur lettre de motivation pour le poste de **direction générale** avant le **14 mars 2025**, à l'attention du comité de ressources humaines de la Coop.

Par courriel : coopagrisaveurpontiac@gmail.com